
     

Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 8/2022 

Datum konání:   7. 11. 2022    Kolín 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda 

 Michael Moudrý, člen OV 

 Ing. Michael Veselý, člen OV 

 Ing. Antonín Klauz, člen OV 

 Ing. Pavlína Bůžková, člen OV 

 Jana Nosková, sekretář 
 

Program:  

1. Návrh a úprava Stanov ČJF a Jednacího a volebního řádu ČJF a oblastí – M. Blažek 

2. Konference oblasti 

3. Schváleno per rollam 

4. Vzdělávání v oblasti 

5. ZZVJ a systém vzdělávání 

6. Ekonomika oblasti 

7. SJL 

8.  OM, MČR, OCM 

9.  Schválení výkonnostních odznaků  

10.  Galavečer oblasti 

11.  SCM 

12.  Další jednání OV 

 

 

1. Minulého jednání OV se účastnil pan Martin Blažek – člen komise pověřené konferencí 

přípravou úprav stanov. K tomuto tématu jsou zpracovávány a konzultovány body, po jejich 

schválení budou zpracovány ty, na kterých se OV usnesl, a ty budou sekretářkou oblasti 

zaslány generálnímu sekretáři ČJF do zadaného termínu 1. 12. 2022. 

Předseda oblasti dále seznámil OV s dalšími novinkami v této oblasti, dle poslední 

informace se této agendě za VV věnuje p. Holub, očekává se pracovní materiál 

s připravovanou verzí k další konzultaci. 

Současně jsou obdobně řešeny dokumenty volební a jednací řád (jednání Rady 20. 12. 

2022). 

 



2. Na výzvu GS ČJF začal OV plánovat uspořádání volební Konference oblasti. OV schválil 

termín 25. 2. 2023 od 13:00 hodin v aule Spartakiádního stadionu, sekretářka ověří kapacitu. 

Občerstvení účastníků a administrací akce je pověřena sekretářka oblasti. 

 

3. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 žádost A. H. o prolongaci lhůty ke složení zkoušky Instruktor jezdectví 

 

4. OV jednal o možnosti uspořádání nových kurzů a refreshingů (rozhodčí, stewardi). Akce 

jsou naplánovány od přelomu roku 2022/2023, aby proběhly přesně dle aktuálního 

dokumentu vzdělávání. Na dotaz sekretářky oblasti ohledně možného pořádání byl ze 

strany ČJF vysloven souhlas s pořádáním nových kurzů pro rozhodčí, refreshing pro 

rozhodčí a stewardy. OV tak konkrétních termíny začne projednávat na dalším jednání OV, 

předběžně zvažuje kurz pro nové rozhodčí (Ptýrov), pro přípravu ze stany školitelů byl 

osloven M. Blažek. 

 

5. ZZVJ 

o ZZVJ 2022: 

 ZZVJ Heroutice 1. 12. 2022 – hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři J. Šteker, Ing. M. 

Veselý, náhr. J. Nosková 

Na výzvu sekretářky oblasti ohledně pořádání ZZVJ 2023 termíny sdělil JK Mělník                      

a JK Ptýrov, OV schvaluje. Sekretářka oblasti uveřejní na webu oblasti a vloží do JISu. 

OV dále projednal žádost subjektu MB0374, Sportstable o možnost uspořádat ZZVJ 

v dubnu či květnu v areálu Dvora Prak. Aktuálně OV očekává zaslání nových materiálů pro 

ZZVJ, zájemci o pořádání ZZVJ, kteří nejsou pravidelnými pořadateli, budou zkontaktováni 

až po uveřejnění všech plánovaných změn. 

 

6. Ekonomika  

Ing. Bůžková zrekapitulovala aktuální stav čerpání rozpočtu, oproti stavu pří předchozímu 

jednání OV nedošlo k žádným výrazným změnám, stále nebyly vyplaceny náhrady za využití 

vlastního vybavení a řeší se dodání chybějících podkladů u vyúčtování akcí OCM. Sekretářka 

obdržela žádost p. Motyginové o zaslání informace o detailech čerpání rozpočtu ČJF 

v letošním roce, s ohledem na skutečnost, že se nejedná o jediný požadavek členů tohoto 

charakteru, OV vyžádá tyto údaje u GS a viceprezidentky pro ekonomiku. Jedná se o údaje, 

na které mají členové právo, a zdroj dat dostupný aktuálně pro potřeby OV není pro tyto 

účely vhodný a dostatečně vypovídající. 

Sekretářka oblasti je pověřena zasláním žádosti p. Pospíšilové o ekonomický rozklad 

projektu Finále NP. 

OV schválil objednání a zakoupení dekorovacího a sportovního materiálu  pro vyhodnocení 

sezony 2022. Příští OV budou schváleny poslední fakturace za rok 2022. 

 

7. Ing. Bůžková informovala o jednání IT komise, hlavními body byl Hubertus, JIS, nový web a 

návazně nástup nového pracovníka místo J. Štvána. Dále byla na jednání oznámena 



plánovaná změna účetního programu a centrálního informačního portálu. Zápisy z jednání 

IT komise jsou zpracovány, a urgováno jejich uveřejnění. 

Dále OV schválil, aby na sociálních sítích byly průběžně uveřejňovány informace a odkazy 

na zápisy a jednání OV, tak jako sekretariát uveřejňuje informace o jiných jednáních – 

pověřena sekretářka oblasti. 

 

8. SJL 

OV projednával zájem o propojení s pony kategorií, která by měla návaznost na Národní 

skokový pohár, možnosti budou řešeny v rámci příprav pravidel pro rok 2023. 

P. Bůžková připravila export žebříčků z JISu pro pro SJL drezura a všestrannost, bylo 

odsouhlaseno, že u drezury bude žebříček SJL omezen výsledky v obtížnosti – děti do L, 

junioři do S, senioři do S. U všestrannosti děti do Z, junioři do ZL, senioři do L. Zpracováním 

žebříčku SJL spřežení na základě republikových žebříčků poháru spřežení je pověřena 

sekretářka oblasti. Po dokončení všech žebříčků budou tyto zveřejněny na webu a sociálních 

sítích oblasti. P. Bůžková upraví pravidla do finální podoby. 

Termíny SJL skoky 2023 a pravidla SJL 2023 bude OV projednávat na dalším zasedání. 

 

9. OM 2023  

OV již obdržel žádosti o uspořádání OM 2023 napříč disciplínami a schvaluje tyto pořadatele 

a termíny (sekretářka oblasti oznámí schválení pořadatelům a předjedná další postup): 

 23. – 25. 6. 2023 OM spřežení Čakovičky 

 24. – 25. 6. 2023 OM drezura, paradrezura, pony drezura Královice 

 30. 6. – 2. 7. 2023 OM všestrannost Přeštěnice 

 5. – 6. 7. 2023 OM pony skoky Zduchovice 

 7. – 9. 7. 2023 OM skoky Zduchovice 

             Návrh a revizi STP 2023 připraví Ing. Bůžková do dalšího jednání. 

 

10. OCM 

OV obdržel žádost JK Heroutice o uspořádání soustředění s podporou OCM, pověřuje 

sekretářku oblasti ke zjištění podrobností o tomto soustředění, návazně případně bude 

schváleno per rollam. Pravidla pro akce tohoto charakteru jsou uveřejněna v pravidlech, a 

pokud OV schválí výjimku, bude dle jednotných podmínek, tak jako u již proběhlých akcí. 

Podpora bude vyplacena pouze dětem, které v letošním roce ještě podporu nečerpali, a to 

ve výši 500,- Kč/jezdec, dále je možnost podpory podmíněna dostatečnou účastí a včasností 

vyúčtování. 

OV jednal o plánovaném semináři pro instruktory a trenéry, který pořádá Mgr. Vašáková. 

Jedná se o první akci plánovaného cyklu zaměřeného na odbornou práci s mládeží, OV 

schvaluje zařazení této aktivity do režimu akcí OCM – účastníci budou platit spoluúčast a 

přihlašování bude řešeno přes JIS a vyúčtováno stejnou formou jako ostatní akce OCM. 

 

11.  OV schvaluje udělení výkonnostních odznaků:  

 L. M., č. licence J0YWE, subjekt MB00549, bronzový odznak drezura 

 A. P., č. licence F4281, subjekt MB0493, bronzový odznak skoky 

 D. R., č. licence F0882, subjekt MB0227, bronzový odznak drezura 



Podmínky pro udělení odznaků byly splněny. 

OV dále jednal o žádosti schválení licence na velké koně jezdkyně E. A., č. licence J0XD9, 

subjekt MB0227. Jezdkyně je držitelkou licence pony a splnila podmínku pro získání licence 

na velké koně, OV tak žádosti vyhovuje a předkládá VV ČJF ke schválení. 

 

12.  Předseda oblasti seznámil OV s předběžným plánem ohledně uspořádání Galavečera 

Středočeské oblasti jako součást plesu v Kolíně. OV byl již schválen termín 18. 2. 2023. 

Na Galavečeru budou předána ocenění úspěšným sportovcům oblasti v sezoně 2022. 

Vyhotovením seznamu je pověřena sekretářka oblasti, která jej dále poskytne OV a 

moderátorovi Galavečera. 

Sekretářka oblasti dále zpracuje výplatní listiny pro umístěné v žebříčcích SJL za sezonu 

2023, zašle jej OV k nahlédnutí a tyto umístěné pozve na Galavečer oblasti. 

Jubilanti – na Galavečeru by mělo proběhnout předání ocenění jubilantům oblasti, kteří své 

významné narozeniny oslaví v roce 2023. Sekretářka oblasti zpracuje přehled těchto osob, 

po schválení OV i tyto sekretářka oblasti pozve na Galavečer. 

  

13.  Sekretářka oblasti informovala OV o žádosti osob o zařazení do SCM. OV tyto přihlášky 

schvaluje bez rozdílu, neboť tyto přihlášky stále nemají žádná kritéria výběru, je tedy vlastně 

nemožné některou přihlášku nepřijmout. 

V případě zájemců s nižší výkonností ve skocích budou současně osloveni, zda mají zájem 

v případě, že nebudou vybráni, o účast v OCM. 

OV na svém minulém jednání odsouhlasil body, které by měla ČJF a komise projednat a 

uveřejnit v době před zasíláním přihlášek zájemců, tyto body zaslala sekretářka oblasti 

k projednání VV ČJF spolu s posledním Zápisem OV. 

 

14.  Další jednání OV se bude konat v závislosti na termínu zaslání podkladů k jednání 

prosincové Rady ČJF. 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


